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کیانی شهردار کرج شد!
مهرداد کیانی با حکم وزیر کشور به عنوان شهردار کرج منصوب شد.

شهردار کرج: 
با شهروندان صادق هستیم

امام جمعه:
اگر همین امروز به داد مشکلات کرج برسید 

بهتر از آن است که فردا به آن برسید

علیرضا رحیمی:
تکلیف انگشت طلایی های شهرداری 

کرج را مشخص کنید

علی ذبیحی:
کلنگ احداث اولین پلاتوی تخصصی 
تئاتر شهر کرج بر زمین زده می شود

سید مرتضی اعتصامی:
 مدیریت شهری با مدیران خاطی 

برخورد جدی کند

مرتضی خادمی:
هندبال البرز بالاخره صاحب خانه 

شد



شهردار کرج با حضور در برنامه »البرز من سلام« ضمن اعلام بخشی 
از برنامه های خود به دغدغه های شهروندان پاسخ داد.

از  تقدیر  »البرز من سلام« ضمن  برنامه  با حضور در  مهرداد کیانی 
اعضای شورای شهر به خاطر اعتمادی که برای انتخاب او به عنوان 
شهردار کرج داشتند، اظهار کرد: خوشبختانه به واسطه مسئولیت هایی 
که در گذشته در بدنه شهرداری داشتم و با توجه به شناختم از فضا و 
جریانات شهر، ۱۱ عضو از اعضای شورا به من اعتماد کردند تا یک بار 

دیگر بتوانم در ایران کوچک خدمتگزار شهروندان باشم.

جذب درآمدهای پایدار با جلب اعتماد سرمایه گذاران

وی در ادامه به مهمترین اولویت وبرنامه های خود به عنوان شهردار 
کرج اشاره کرد و گفت: قبل از اینکه در مورد اولویت ها صحبت کنم 
لازم است به برخی از چالش های کلانشهر کرج اشاره ای داشته باشم 
چون تا زمانیکه مشکلات و موانع به درستی احصاء نشوند، نمی توانیم 

به سمت اصلاح امور پیش برویم.
و  کاهش ساخت  واسطه  به  درآمد  کاهش  کرد:  اضافه  کرج  شهردار 
سازها مهمترین مشکلی است که امروز شهرداری کرج با آن درگیر 

است.
وی افزود: البته این مساله فقط مختص شهرداری کرج نیست و اغلب 

شهرداری های کشور با آن درگیر هستند.
بخش  سرمایه گذاران  از  بسیاری  متاسفانه  اینکه  بر  تاکید  با  کیانی 
خصوصی طی سال های گذشته از کرج کوچ کرده و سرمایه خود را 
در شهرهای دیگری مثل اصفهان، مشهد و...منتقل کرده اند،گفت: اگر 
به دنبال کسب درآمدهای پایدار هستیم باید به سمت جلب اعتماد 

افکار عمومی و جذب مجدد سرمایه گذاران پیش برویم.
این مسئول با بیان اینکه امروز شهر کرج بیش از هر زمان دیگری به 
درآمدهای پایدار نیاز دارد، توضیح داد: زیرساخت افزایش درآمدهای 

پایدار چیزی جز اعتماد سرمایه گذاران نیست.

دهه های  طول  در  که  شاخصی  بناهای  از  بسیاری  داد:  ادامه  وی 
باید  و  بوده  گذاران  سرمایه  همت  به  شده،  ایجاد  کرج  در  گذشته 

شرایط را برای بازگشت آنها فراهم کنیم.

کاهش معضل ترافیک با هوشمند سازی سیستم حمل و نقل 
عمومی

از معضلات  دیگر  یکی  ترافیک  اینکه  بیان  با  ادامه  در  شهردار کرج 
جدی کلانشهر کرج و سایر کلانشهرهای کشور است، گفت: ترافیک 
هستند  درگیر  آن  با  شهرها  اغلب  در  مردم  و  است  ملی  مساله ای 
بنابراین ادعای اینکه شهرداری بتواند به تنهایی این دغدغه را به صفر 

برساند، واقعیت محور نیست.
باید  حوزه  این  در  ربط  ذی  دستگاه های  تمام  براینکه  تاکید  با  وی 
با  کرد:  اضافه  باشند،  داشته  ترافیک  کاهش  برای  را  لازم  همکاری 
باید به سمت هوشمند  به روز تعداد خودروها  افزایش روز  به  توجه 
سازی سیستم حمل و نقل عمومی پیش برویم تا بتوانیم عبورو مرور 

را برای شهروندان تسهیل کنیم.
وی افزود: یکی از راهکارهای کاهش ترافیک ایجاد خطوط بی آرتی 
است که مطالعه اولیه آن از حصارک تا میدان شهید سلطانی انجام 

شده و امیدواریم به زودی وارد فاز اجرایی شود.
کیانی با بیان اینکه به زودی ۷۰ دستگاه اتوبوس وارد خطوط مناطق 
مختلف شهر می شود، گفت: امیدواریم با حمایت دولت، بتوانیم این 

تعداد را به ۲۵۰ دستگاه برسانیم.

ساخت هر کیلومتر مترو ۱۵۰۰ میلیارد تومان هزینه دارد

کرج  شهری  قطار  پروژه  وضعیت  آخرین  به  پاسخ  در  کرج  شهردار 
زیادی  های  نشیب  فرازو  با  گذشته  دهه  ده  طی  پروژه  این  گفت: 

مواجه بوده است.
وی ادامه داد: بنا شده دو ایستگاه چهارراه طالقانی و ۴۵ متری گلهشر 
به بهره برداری برسد ولی واقعیت این است این ۷ کیلومتر عملا گره 
ای از مشکل ترافیک شهر حل نمی کند و باید به سمت بهره برداری 
از ایستگاه های دیگر پیش برویم تا شهروندان بتوانند برای سفرهای 

درون شهری از این سیستم استفاده کنند.
از مترو حدود ۱۵۰۰ میلیارد  اینکه ساخت هر کیلومتر  بیان  با  وی 
امسال شهرداری ۶۱۰۰  ابراز کرد: بودجه اسمی  تومان هزینه دارد، 
میلیارد تومان است که حتی اگر تمام آن هم محقق شود، برای ایجاد 

تنها ۴ کیلومتر خط مترو کافی است.

با شهروندان صادق هستیم

شهردار کرج اظهار کرد: در بحث مترو و هر پروژه در دست احداث 
این صورت  با مردم است چون در غیر  بهترین کار صداقت  شهری، 

توقعی در آنها ایجاد می شود که عملی نیست.
البرز تاکید زیادی بر تسریع در تکمیل دو  وی تاکید کرد: استاندار 
گام  مسیر  این  در  توان  تمام  با  هم  ما  و  دارد  قطار شهری  ابرپروژه 
تمام  نزدیک  آینده  در  دهیم  قول  مردم  به  اینکه  ولی  برمی داریم 

خطوط بارگذاری میشود، کاری نشدنی است.

کیانی همچنین به بحث تاکسی های فرسوده فعال در خطوط مختلف 
اشاره کرد و افزود: به زودی مرکزی برای ارائه خدمات به تاکسی داران 
کش  زحمت  قشر  این  به  تا  می کنیم  اندازی  راه  باغستان  در  عزیز 
رایزنی  هم  شهر  بانک  با  براین،  علاوه  دهد.  ارائه  ای  ویژه  خدمات 
تاکسی های  صاحبان  به  ناوگان  این  نوسازی  برای  تا  گرفته  صورت 
تقریبا نزدیک به  بهره ای  بلند مدت و  اقساط  با  فرسوده تسهیلاتی 

صفر پرداخت شود.
پیش بینی بهره برداری از فاز اول بزرگراه شمالی ظرف دو سال آینده

عنوان  به  شمالی  بزرگراه  وضعیت  آخرین  به  همچنین  مسئول  این 
دیگر ابرپروژه کلانشهر کرج اشاره کرد و توضیح داد: تا کنون چندین 
جلسه در این خصوص برگزار شده و طبق آخررین برآوردهای صورت 
گرفته اگر تزریق مالی به موقع انجام شود، طی دو سال آینده شاهد 

بهره برداری از فاز اول آن خواهیم بود.

وی همچنین به گلایه شهروندان از وضعیت نامناسب آسفالت برخی 
معابر شهر اشاره کرد و گفت: این گلایه به حق است ولی با توجه به 
اعتبارات، تامین قیر و ... اولویت بندی صورت گرفته و عملیات روکش 

آسفالت در مناطق مختلف در حال انجام است.
کیانی به موضوع عدم صدور پروانه برای ملک های قولنامه ای هم اشاره 
کرد و افزود: قبلا برای این ملک ها پروانه ساخت و ساز صادر می شد 
ولی با رای مرجع قضایی این روند متوقف شده و این روند از اختیارات 

شهرداری خارج شده است.

پیگیری برای راه اندازی کارخانه زباله سوز

این مسئول در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به مساله 
مدیریت پسماند و دغدغه شهروندان در این خصوص توضیح داد: طی 
دو سال گذشته طرح جمع آوری سبدهای زباله با هدف حفاظت از 
محیط زیست و کاهش فعالیت زباله گردها اجرایی شد ولی به دلایلی 

آن طور که باید و شاید اثر بخش نبود.
این طرح قرار بود شهروندان در ساعات  از اجرای  بعد  افزود:  کیانی 
مشخصی از شب زباله های خود را از منزل خارج کنند یا آنها را در 
قرار دهند  بود،  سطلهای مکانیزه ای که در هر کوچه جانمایی شده 
ولی این اتفاق عملا در بسیاری از محلات به درستی انجام نمی شود.

وی اضافه کرد: برای مدیریت وضع موجود به دنبال راه کار اساسی 
هستیم و امیدواریم شهروندان هم در بحث مدیریت پسماند همکاری 
لازم را داشته باشند چون بدون مشارکت آنها هیچ طرحی نتیجه لازم 

را نخواهد داشت.
شهردار کرج به برنامه ریزی برای راه اندازی کارخانه زباله سوز هم 
از سایت زباله سوز تهران  اشاره کرد و گفت: طی چند روز گذشته 
بازدید داشتم و چندین جلسه نیز در این خصوص برگزار شده است.

البرز هم اهتمام ویژه ای برای  وی تاکید کرد: خوشبختانه استاندار 
راه اندازی کارخانه زباله سوز کرج دارد و امیدواریم با نتیجه بخشی 

رایزنی ها این پروژه در آینده نزدیک کلید بخورد.

این مسئول در بخش پایانی صحبت های خود ضمن ابراز خوشحالی 
را  فهیم کرج  به شهروندان  دیگر فرصت خدمتگزاری  بار  که  این  از 
به دست آورده است، بیان کرد: مردم ولی نعمتان ما هستند وقول 
می دهم با تلاش سایر همکاران و حمایت شورای شهر  با تمام توان 

برای جلب رضایت  مردم و توسعه ایران کوچک تلاش کنم.

شهردار کرج:
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مرتضــی خادمــی رییــس هیــات هندبــال اســتان 
ــه  ــای خالصان ــت ه ــی از حمای ــا قدردان ــرز ب الب
ــع  ــرکت صنای ــل ش ــر مدیرعام ــدس برزگ مهن
ــان  ــروز از حامی ــا اف ــگاه یکت ــنایی و باش روش
ــاش  ــا ت ــت: ب ــار داش ــته اظه ــن رش ــوز ای دلس
ــره  ــرز بالاخ ــال الب ــه هندب ــورت گرفت ــای ص ه

ــد.  ــه ش صاحبخان

در  البــرز  اســتان  ســالن  بزرگتریــن  داد:  ادامــه  وی 
ــا  ــه ب ــت ک ــت  اس ــرار گرف ــال ق ــت هندب ــار هیئ اختی
تــلاش  اعضــای هیــات رعــد پدافنــد البــرز نتایــج قابــل 

ــت. ــرده اس ــب ک ــر کس ــگ برت ــی در لی قبول

ــال اســتان البــرز گفــت: بزرگتریــن  رئیــس هیــات هندب
ســالن اســتان البــرز، یعنــی ســالن ۲۵۰۰ نفــری انقــلاب 
کــه بالاتریــن ظرفیــت در ایــن اســتان را دارد در اختیــار 

هیئــت هندبــال اســتان قــرار گرفتــه اســت.  

مرتضــی خادمــی رئیــس هیئــت هندبــال اســتان البــرز، 
ــال در  ــی هندب ــالن اختصاص ــداث س ــا اح ــه ب در رابط
ــداث  ــال اح ــه دنب ــال ب ــرد: دو س ــان ک ــتان بی ــن اس ای
یــک ســالن ترجیحــا اختصاصــی بــا اســتانداردهای 
ــا  ــته ب ــاه گذش ــا م ــم، نهایت ــال بودی ــته هندب لازم رش
حمایــت  و  البــرز  اســتان  در  مســتمر  پیگیری هــای 
افتــاد.  اتفــاق  ایــن  هندبــال،  فدراســیون  رئیــس 
ــالن ۲۵۰۰  ــی س ــرز، یعن ــتان الب ــالن اس ــن س بزرگتری
ــتان  ــن اس ــت در ای ــن ظرفی ــه بالاتری ــلاب ک ــره انق نف
دارد را توانســتیم بــا عقــد قــرارداد و تفاهم نامــه در 

ــیم. ــته باش ــال داش ــت هندب ــار هیئ اختی

وی تصریــح کــرد: در ایــن ســالن ۴ تیــم لیــگ برتــری 
ــه  ــد ک ــت می کنن ــال فعالی ــال و هندب ــته فوتس در رش
در صــورت اضافــه شــدن بانــوان اســتان البــرز بــه لیــگ 
برتــر تعدادشــان بــه ۵ تیــم می رســد و مســابقات خــود 
را در ایــن ســالن برگــزار می کننــد. ایــن ســالن ظرفیــت 
بســیار بــالا و کــف پــوش بســیار خوبــی دارد. همچنیــن 
ــتری  ــات بیش ــاد امکان ــا ایج ــعه م ــای توس در برنامه ه
ــرار  ــوارد ق ــگاه، ســالن بدنســازی و دیگــر م ــی خواب یعن
گرفتــه اســت و امیدواریــم ایــن ســالن تبدیــل بــه یــک 
کمــپ ورزشــی بســیار خــوب شــود، تــا بتوانیــم جهــت 
ــی در  ــی مســابقات و برگــزاری اردوهــای تیــم مل میزبان

خدمــت فدراســیون باشــیم.

خادمــی درادامــه در خصــوص وضعیــت تیــم رعــد 
ــور  ــردان کش ــال م ــر هندب ــگ برت ــرز در لی ــد الب پدافن
ــم  ــک تی ــرز، ی ــد الب ــد پدافن ــم رع ــار کــرد: تی ــز اظه نی
ــان در آن فعالیــت  نظامــی اســت و تمــام ســرباز قهرمان
مالــی  مشــکلات  و  محدودیت هــا  برخــی  می کننــد. 
وجــود دارد کــه در شــرف حــل و فصــل ایــن مشــکلات 
ــا تیــم بتوانــد رونــد حرفــه ای خــود را ادامــه  هســتیم ت
ــتان  ــال اس ــی هندب ــوان متول ــه عن ــم ب ــن ه ــد. م ده

ــتم. ــم هس ــن تی ــار ای ــال در اختی ــام و کم ــرز، تم الب

ــان عنــوان  ــال اســتان البــرز در پای رئیــس هیئــت هندب
ــی  ــیار جوان ــم بس ــرز، تی ــد الب ــد پدافن ــم رع ــرد: تی ک
ــان هفتــه پنجــم کســب  ــا پای اســت و نتایجــی را کــه ت
ــم  ــاالله بتوانی ــت. انش ــی اس ــل قبول ــج قاب ــد، نتای کردن
رونــد رو بــه رشــدی داشــته باشــیم و بازیکنــان بتواننــد 

ــد. ــب کنن ــی را کس ــج خوب ــه راه نتای در ادام

کمیته  جلسه  تشکیل  از  کرج  شهرداری  درآمد  وصول  و  تشخیص  مدیرکل 
درآمدی شهرداری خبر داد و گفت: در این دوره از مدیریت شهری بر جذب 

حداکثری درآمد در مناطق دهگانه تمرکز شده است.

درآمدی  کمیته  جلسه  افزود:  و  کرد  اعلام  را  مطلب  این  خدابنده لو  علی 
شهرداری کرج به منظور بررسی عملکرد مناطق و نقاط ضعف و قوت در وصول 
و  و شهرسازی  اقتصادی  مالی  معاونین  شهردار،  مقام  قائم  با حضور  و  درآمد 

مدیران کل حوزه ستادی و مدیران مناطق برگزار شد.
اعلام مشکلات  مدیران حاضر ضمن  این جلسه  در  کرد: همچنین  اضافه  وی 
منطقه در وصول و اخذ مطالبات و عوارض، آمار و اطلاعات پرونده های مهم در 

حورزه صدور پروانه، توافقات و ماده ۱۰۰ را ارائه کردند.
مدیرکل تشخیص و وصول درآمد شهرداری کرج ادامه داد: در این جلسه ضمن 
بررسی عملکرد مناطق در جذب بودجه از ابتدای سال تا کنون، هماهنگی لازم 

در جذب حداکثری درآمد مورد توجه قرار گرفت.

به گفته خدابنده لو جلسه کمیته درآمدی شهرداری به صورت مستمر جهت 
بررسی و عملکرد حوزه های مختلف شهرداری در تحقق بودجه مصوب برگزار 

می شود.

علی خدابنده لو خبر داد:

آیین نامه وصل عوارض محلی و بهای خدمات 
شهرداری ها و دهیاری ها لازم اجرا شد

حمایت های مهندس برزگر باعث امیدواری است 
/ هندبال البرز بالاخره صاحب خانه شد

رئیس هیات هندبال استان البرز گفت: 

کرج ما  

اتمام  از  کرج  شهرداری  شهری  فضاهای  آفرینی  باز  و  عمران  سازمان  رئیس 
کرج  شهرداری   ۷ منطقه  در  آرش  خیابان  آسفالت  روکش  و  تراش  عملیات 

خبر داد.

با اعلام این خبر اظهار داشت: روکش مکانیزه آسفالت خیابان  علیرضا عاقلی 
آرش با توجه به فرسودگی و تردد زیاد این معبر در دستور کار سازمان عمران 

قرار گرفت که با تناژ مصرفی ۷۵۰ تن آسفالت به پایان رسید.

این مسئول در ادامه عنوان کرد: خط کشی معابر داخلی میدان مرکزی میوه 
و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  درخواست  به  کرج  شهرداری  بار  تره  و 
و  نقلیه  وسایل  مرور  و  عبور  به  نظم دهی  منظور  به  و  کشاورزی  فرآورده های 
کاهش ترافیک داخل محوطه میدان به طول ۲ هزار و ۵۰۰ متر توسط عوامل 

ترافیکی سازمان اجرایی شده است.

تلاش برای توزیع عادلانه امکانات 
در مناطق کم برخوردار



احداث  از  کرج  شهر  اسامی  شورای  دار  خزانه 
پنج  تخصیص  با  شهر  این  در  نمایش  پاتوی  دو 
از  یکی  گفت:  و  داد  خبر  اعتبار  تومان  میلیارد 
خانواده  پارک  در  نفر   ۷۰ ظرفیت  با  پاتوها  این 
جانمایی  حال  در  نیز  دیگری  و  شده  جانمایی 

است.

پوستر  از  رونمایی  آئین  حاشیه  در  ذبیحی،  علی 
شهر  تئاتر  در  که  استانی  تئاتر  جشنواره  یازدهمین 
حوزه  در  البرز  استان  اظهارداشت:  شد،  برگزار  کرج 
فرهنگ و هنر از حداقل ها هم محروم است؛ امروز یک 
وجود  کرج  شهر  در  نمایش  حوزه  تخصصی  پلاتوی 
نشده  فراهم  نیز  آن  احداث  زیرساخت  حتی  و  ندارد 

است.

 خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: در 
دوره ششم شورای اسلامی شهر کرج، بودجه فرهنگی 
شهر از ۲۰ به ۴۰ میلیارد تومان و در مباحث عمرانی تا 
۶۰ میلیارد تومان افزایش یافت و در تباصر بودجه نیز، 

احداث پلاتوی ویژه نمایش پیش بینی شده است که این اقدامات 
نشان دهنده دغدغه و تلاش اعضای شورای شهر کرج در زمینه امور 

فرهنگی و هنری است.

عضو شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه یکی از این پلاتوها با 
نیز در حال  و دیگری  پارک خانواده جانمایی  در  نفر  ظرفیت ۷۰ 
جانمایی در مکان دیگری است، عنوان کرد: پیگیری های لازم انجام 
شده  تا در روز افتتاحیه جشنواره تئاتر استانی، کلنگ احداث اولین 
پلاتوی تخصصی تئاتر شهر کرج بر زمین زده شود، تلاش ما بر آن 

است که تا پایان سال جاری و نهایتا پایان بهار ۱۴۰۲، دو 
پلاتوی این شهر را به بهره برداری برسانیم.

ریالی احداث  اعتبار ۲۰۰ میلیارد  بینی  به پیش  ذبیحی 
تئاتر شهر اشاره کرد و افزود: با توجه به افزایش نرخ تورم  
تکمیل این پروژه به اعتبار بیشتری نیاز دارد که در این 

راستا باید از بخش خصوصی نیز کمک گرفت. 

وی از اختصاص پنج میلیارد تومان به احداث دو پلاتوی 
پیش  در  پیشنهادی  ارائه  اساس  بر  شهر  این  در  تئاتر 
بینی بودجه سال ۱۴۰۱ خبر داد و گفت: زمانی که در 
پارک های سطح شهر به ویژه پارک تنیس قدم می زنیم، 
هنرمندانی را می بینیم که به اجرای موسیقی در گوشه ای 
راضی هستند؛ چرا این افراد به جای اینکه در سرما و گرما 
در خیابان ها هنر خود را عرضه کنند، نباید در جایی به 

این امر بپردازند که تمرکز داشته باشند؟

اینکه روحی  به  اشاره  با  عضو شورای اسلامی شهر کرج 
خاطرنشان  می دارد،  نگه  زنده  را  انسان  دارد،  وجود  تئاتر  در  که 
کرد: امید است سال آینده مراسم افتتاحیه جشنواره تئاتر استانی و 
رونمایی از پوستر آن در پلاتویی که احداث خواهد شد برگزار شود 

و ما نیز به وعده هایی که داده بودیم و محقق شد برسیم.
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برطرف می شود پرسنل شهرداری  تکمیلی  بیمه  مشکلات 
رئیس اداره درمان، بیمه و سلامت شهرداری کرج با اشاره به نقش 
اهدف سازمانی مجموعه مدیریت شهری  پیشبرد  انسانی در  نیروی 

گفت: مشکلات بیمه تکمیلی پرسنل شهرداری برطرف می شود.

مهدی هویدا، رئیس اداره درمان، بیمه و سلامت شهرداری کرج در 
و  رئیس  و  انسانی  با حضور مدیرکل سرمایه  این جلسه که  حاشیه 
کارشناسان اداره درمان، بیمه و سلامت و مدیریت و کارشناسان ارشد 
شرکت بیمه تجارت نو در اداره درمان برگزارشد، به برخی از مشکلات 
پرسنل در حوزه خدمات بیمه تکمیلی درمان از جمله بازپرداخت های 
هزینه های درمانی، شفاف بودن فرآیند بازپرداخت ها و ... اشاره کرد.

هویدا در بحث سلامت و اقداماتی که در این زمینه به منظور ارتقای 
سلامت پرسنل شهرداری کرج انجام شده از احداث درمانگاه تخصصی 
در مجاورت ساختمان شهرداری مرکز خبر داد و گفت: این درمانگاه 

برنامه ریزی های صورت گرفته مقرر  در دوطبقه احداث  شده و طی 
شده تا اواخر آبان ماه در اختیار کارکنان قرار گیرد.

وی در خصوص امکانات این درمانگاه به اتاق عمل سرپایی و تجهیز 
هشت یونیت دندان پزشکی، اتاق بستری، اتاق معاینه پزشکی و اتاق 
رادیولوژی و استفاده از پزشکان متخصص به ویژه متخصص کودکان 
همچنین تجهیز این ساختمان به آسانسور بیمار بر همچنین راه اندازی 
داروخانه در طبقه همکف این مرکز ویژه کارکنان و خانواده های تحت 

پوشش آن ها خبر داد.

منابع  مدیریت  های  و تلاش  پیگیری ها  ادامه  در  داشت:  اظهار  وی 
با عنایت  انسانی شرکت در جهت مرتفع کردن مشکلات پرسنل و 
کردن  مرتفع  در  اهتمام  انسانی،  نیروی  جایگاه  و  نقش  اهمیت  به 

چالش های موجود این چنین جلسات ادامه پیدا خواهد کرد.

رئیس اداره درمان، بیمه و سلامت شهرداری کرج:

پرداخت بیش از 2 هزار و ۱۵۸ میلیارد تومان تسهیلات
 رونق تولید در استان البرز

 ۳۱۵ مجموع  از  البرز:  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل 
استان  های  بانک  به  که  تولید  رونق  تسهیلات  درخواست  فقره 
معرفی شده اند، ۲۶۳ فقره با ارزش تسهیلات پرداختی بالغ بر ۲ 

هزار و ۱۵۸ میلیارد تومان عملیاتی شده است.

گزارش  براساس  و  راستا  همین  در  داشت:  اظهار  ربیعی  رامین 
ارائه شده از سوی بانک های استان در همین مدت، ۱۹۷۲ فقره 
واحدهای  به  ها  بانک  داخلی  منابع  محل  از  مستقیم  تسهیلات 
اند  بوده  نقدینگی  تامین  متقاضی  که  استان  صنعتی  و  صنفی 
پرداخت شده است که ارزش آن بالغ بر ۱۶ هزار و ۸۲۲ میلیارد 

تومان می باشد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز گفت: در شصت و 

البرز،  ششمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان 
مسائل و مشکلات ۶ واحد صنعتی در حوزه پرداخت تسهیلات، 
اجتماعی،  تامین  با  مرتبط  مسائل  دریافتی،  تسهیلات  استمهال 
امور  در  تسریع  جهت  لازم  مصوبات  و  مطرح  و....،  آب  تامین 

واحدهای متقاضی به دستگاه های مسئول ابلاغ شد.

بیشترین  تاکنون،  امسال  ابتدای  از  کرد:  تاکید  پایان  در  وی 
مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان البرز در حوزه 
بانکی،  بدهی  استمهال  گردش،  در  سرمایه  تامین  درخواست 
تامین سرمایه ثابت، امور مالیاتی، تامین اجتماعی، دستگاه های 
که  است  و....،  شهرداری  گاز،  برق،  آب،  همچون  رسان  خدمات 
خوشبختانه با همکاری همه دستگاه های مسئول در استان، بیش 

۸۲ درصد مصوبات عملیاتی شده است.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز:

4 کرج ما  

کلنگ احداث اولین پلاتوی تخصصی تئاتر شهر کرج بر زمین زده می شود

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج: 



معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی شهرداری کرج: 
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معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج گفت: طی امضای تفاهم نامه ای 
میان سازمان فرهنگی شهرداری کرج و پارک علم و فن آوری استان البرز رویداد تخصصی »تانا« در استان 
البرز در خانه استارتاپ و با محوریت توسعه و ارتقای زیست بوم نوآوری و کارآفرینی در کرج برگزار می شود.

محسن برجی این خبر را اعلام کرد و اظهار داشت: این تفاهم نامه گامی موثر در زمینه همکاری های مشترک 
و استفاده از ظرفیت ها و توانمندی های علمی و پژوهشی برای حمایت از فناوران و صاحبان ایده است.

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج عنوان کرد: در مجموعه مدیریت شهری تلاش 
میکنیم تا علاوه بر داشتن نگاه خدماتی و نگه داشت شهر موضوعات اجتماعی فرهنگی و ورزشی را نیز در 
اولویت قرار دهیم و نگاهمان باید از صرف بتن و آسفالت و جدول فراتر بوده و به سمت ارتقا فرهنگ و رفاه 

مردم نیز باشد.
وی با اشاره به اینکه شهرداری باید تسهیل گر باشد و مجموعه های خصوصی باید در این راستا یکسری 
امکانات را در اختیار این دستگاه قرار دهند، گفت: فعالین وسرمایه گذاران فرهنگی در دنیای امروز برای رفع 

مشکلات در این حوزه باید با روش های جدید و خلاقیت کارها را پیش برند.

این مسئول اضافه کرد: خوشبختانه برگزاری رویدادهایی مانند »تانا« می تواند مدیریت شهری را در رسیدن 
به اهداف خود یاری کند.

رویداد تخصصی »تانا« در استان البرز برگزار می شود

کرج ما  

تکلیف انگشت طلایی های شهرداری کرج را مشخص کنید
رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر کرج:

گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عمران  کمیسیون  رئیس 
تکلیف ماجرای عدم ثبت اثر انگشت برخی افراد در شهرداری 
هنوز مشخص نشده است این گونه به نظر می رسد قصدی 
برای تفاوت قائل شدن میان انگشت طلایی ها و افراد وظیفه 

شناس در مدیریت شهری وجود ندارد.
نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس  رحیمی،  علیرضا 
شورای اسلامی شهر کرج در هشتادمین جلسه رسمی این 
شورا در نطق پیش از دستور و تذکر خود مطرح کرد: تذکر 
امروز بنده مهم است و با توجه به عدم حضور شهردار کرج، 

قائم مقام وی صحبت ها را به او منتقل کند.
وی در مورد انگشت طلایی های شاغل در مدیریت شهری 
کرج بیان کرد: ۲۶ آبان سال گذشته تذکری با عنوان انگشت 
طلایی ها دادم و امروز حدود یک سال از آن تذکر می گذرد 
اما علیرغم فراخوان پرسنل و مدیران شهری و پیگیری هایی 
منابع  ریزی،  برنامه  معاونت  بازرسی،  و  حراست  طریق  از 
انسانی و فاوا که صورت گرفت، ظاهرا هنوز مدیران زورشان 

به انگشت طلایی ها نرسیده تا آمارشان را بدهند.
آمارهایی  کرد:  اذعان  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
هم  با  کدام  هیچ  امّا  شد  آوری  جمع  فوق  دستگاه های  از 
همخوانی ندارد و کسی آمار درستی در شهرداری ندارد که 
از شهردار تقاضا دارم مرکز آمار و متولی آن را مشخص و  
شهرداری  در  آمار  متولی  متاسفانه  کند  را حل  مسأله  این 
کرج و نحوه ثبت ورود و خروج برخی افراد هنوز مشخص 

نشده است.
کرد:  تصریح  موثق  تقریبا  آمار  دریافت  به  اشاره  با  رحیمی 
خروج  و  ورود  ثبت  شهرداری  کارکنان  از  نفر   ۳۵۷ حدود 
ندارد یا حضور ندارند، از این تعداد حدود ۵۱ نفر معاونین 

که  هستند  کل  مدیران  و  مدیران  و  شهردار  مشاورین  ـ 
رسما  نفر   ۳۰۰ از  بیش  اما  کرد  پوشی  چشم  بشود  شاید 
حتی  ندارند  خروج  و  ورود  ثبت  منطقی  دلیل  هیچ  بدون 
کسی که ۱۰ سال پیش مدیر بوده تا الان مسئولیتی ندارد 
ولی حضور ندارد، رئیس اداره ای که قبلًا کارت نمی زده و 
الان هم مسئولیتی ندارد، جالبتر اینکه ۶ نفر از آنها نیروی 
از طریق  قابل توجهی  تعداد  نیرو هستند.و  تأمین  پیمانکار 
نرم افزار اطلس موبایل انگشت طلایی هستند. این گونه به 
انگشت  میان  شدن  قائل  تفاوت  برای  قصدی  می رسد  نظر 
افراد وظیفه شناس در مدیریت شهری وجود  و  ها  طلایی 
ندارد. گلایه های مطرح شده در این زمینه باعث شد تا امام 
این  به  خود  خطبه های  در  پیش  چندماه  نیز  کرج  جمعه 

موضوع اشاره کند.
کارکنان شهرداری  از  نفر  و  ۹۵۲  هزار   ۳ به  اشاره  با  وی 
استفاده از نرم افزار اطلس که از طریق گوشی های هوشمند 
به منظور ثبت اثر انگشت کارمندان ادارات استفاده می شود، 
افزود: آیا در جایی که کنار درب ورودی دستگاه وجود دارد، 
استفاده از نرم افزار ضروری است؟ قطعا تعدادی از این افراد 
که سالها پیش برخی مدیر اداره یا شهردار منطقه بودند به 
هم  کامل  کاری  اضافه  اما  کنند  نمی  ورود  هم  اداره  محل 

دریافت می کنند.
کرج  شهر  اسلامی  شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس  نایب 
تاکید کرد: فقط استفاده از نرم افزار اطلس برای رانندگان و 
تعداد خاص و محدودی توجیه پذیر است اما برای دیگران 
که از کنار دستگاه عبور می کنند ضرورتی ندارد. استفاده از 
تکنولوژی به جای خود، اما برای راه های کنترل آن نیز باید 

فکری شود؛ تکلیف انگشت طلایی ها را مشخص کنید.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی: 

از اجرای عملیات خط  رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج 
کشی معابر میدان بزرگ میوه و تره بار خبر داد.

حمید دانشی کهن اظهار داشت: فاز اول عملیات خط کشی محوری میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری 
کرج اجرا شد.

وی اضافه کرد: شب گذشته عملیات خط  کشی ترافیکی میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری کرج با هدف 
سهولت در عبور و مرور وسایط نقلیه سبک و سنگین انجام شد.

با محوریت سازمان  بار  تره  و  میوه  بزرگ  میدان  معابر  اینکه عملیات خط کشی  به  اشاره  با  این مسئول 
ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی و همکاری سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 
شهرداری کرج صورت پذیرفته است، گفت: این عملیات؛ باعث کاهش ترافیک سنگین داخل محوطه در 

زمان فصل برداشت میوه های فصلی و غیره می شود.

گفتنی است میدان مرکزی میوه و تره بار شهرداری کرج به عنوان بزرگترین مرکز توزیع میوه و تره بار در 
استان البرز و غرب استان تهران بوده است.

معابر میدان میوه و تره بار شهرداری کرج خط  کشی شد
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معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان حفاظت محیط زیست گفت:

»پیروز« به توران می رود؟
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان 
حفاظت محیط زیست گفت: برنامه ما این است به 
محض آماده شدن شرایط جسمی و ایمنی پیروز 
سمنان  در  توران  سایت  به  اسارت(  در  یوز  )توله 

منتقل شود تا با شرایط طبیعی خو بگیرد.

پیروز توله یوز توران که در پردیسان تهران زندگی 
می کند اکنون به دوران هفت ماهگی رسیده است 
اما وزنش با وجود تمام مراقبت ها و صرف هزینه 
طبیعت  در  خود  همسالان  به  نسبت  گویی  زیاد 
حدود پنج کیلو کمتر و دندان های دائمی توله هم 
هنوز شروع به رشد نکرده اند، البته شرایط عمومی 
این توله یوز مناسب است اما چون دستی تغذیه 

شده نیاز به مراقبت بیشتری دارد.
البته برنامه سازمان حفاظت محیطزیست این است 
که توله یوز بعد از اینکه به شرایط ثابتی رسید به 
سایت توران در سمنان منتقل شود تا در آن شرایط 
معاون  اساس  این  بر  بگیرد،  با طبیعت خو  بتواند 
سازمان  زیستی  تنوع  و  طبیعی  زیست  محیط  
به خبرنگار محیط زیست  حفاظت محیط زیست 
اولین  در  که  است  این  ما  فنی  تمایل  ایرنا گفت: 
فرصت توله یوز را به سایت توران برگردانیم، آنجا به 
شرایط طبیعت نزدیک تر است و حیوان می تواند 
با شرایط اسارت آن منطقه سازگارتر شود و بهتر به 

زندگی خود ادامه دهد.
حسن اکبری افزود: پارک پردیسان که پیروز در آن 
نگهداری می شود یک فضای شهری است و سر 

انواع آلودگی ها، تفاوت دما و تاثیر تغییر  و صدا، 
اقلیم در اینجا نسبت به توران بیشتر است که می 
تواند در آینده مشکلاتی را برای پیروز ایجاد کند 
اما چون حیوانی است که در اسارت بزرگ شده و از 
نظر ایمنی و وزنی هنوز به شرایط استاندارد یک یوز 
در طبیعت نرسیده است، از این رو فعلا در پردیسان 
می ماند و تا زمانی که شرایط ثابت تری پیدا کند 
و خیالمان راحت شود بتوانیم با دغدغه کمتری به 

سایت توران منتقل کنیم.
شرایط  در  پیروز  چند  هر  داشت:  اظهار  وی 
جسمی و تغذیه ای خوبی قرار دارد اما هنوز به آن 
آسودگی برای انتقالش به توران نرسیدیم، در واقع 
مسائل  و  درمان   ، نگهداری  روند  که  دامپزشکانی 
که  معتقدند  هنوز  کنند  دنبال می  را  توله  تغذیه 
برای انتقال به توران خیلی زود است، نظر آنها این 
است که حداقل تا فروردین ماه صبر کنیم تا توله 
به یک سالگی نزدیک و عقب افتادگی رشدش نیز 
جبران شود، الان وزنش کمتر از نرمال است که باید 
به تدریج با غذای دستی مناسب تر و حتی مکمل 
ها جبران شود، در اینجا غذا خیلی بهتر تامین می 
شود تا در توران، چون در آنجا در نهایت غذا در 
اختیار حیوان قرار می گیرد و باید خودش آنرا به 
دست آورد و استفاده کند برای همین دلایل است 

که برای انتقال فعلا باید صبر کنیم.

پیروز چون در اسارت بزرگ شده و از نظر ایمنی 
یوز  توله  یک  استاندارد  شرایط  به  هنوز  وزنی  و 

در طبیعت نرسیده است از این رو فعلا در پارک 
از  اگرچه  داد:  ادامه  ماند.اکبری  می  پردیسان 
اما مرتب  نظر جسمی شرایطش قابل قبول است 
مشکلات جسمی برایش پیش می آید که با دارو و 
درمان از آن عبور می کند، هر چند از زمانی که به 
گوشتخواری افتاده مشکلاتش کمتر شده اما اینطور 
نیست که بتواند مانند یک توله یوز طبیعی زندگی 
کند و مشکلی برایش پیش نیاید، اینجا هم شرایط 
به گونه ای است که فضای مناسب برای جست و 
خیز و زندگی در یک شرایط قابل قبولی را حداقل 

در شهر تهران دارد برای همین برنامه ما این است 
که فعلا در اینجا نگهداری شود تا زمانی که تیم 
دامپزشکی و تیمارگران به این نتیجه برسند که در 

توران هیچ مشکلی برایش پیش نمی آید.
وی درباره بارداری مجدد ایران یوز ماده در اسارت 
ایران  جسمی  شرایط  گفت:  پیروز(  مادر   ( توران 
مناسب است و مشکل خاصی ندارد و برای بارداری 
دوباره این یوزپلنگ کمیته ای تخصصی با مشارکت 
دفتر حیات وحش سازمان محیط زیست و اداره کل 

محیط زیست سمنان تشکیل شده است.

کرج ما  

دلالی قبر نداریم!
ــرج: از  ــهرداری ک ــای ش ــتان ه ــت آرامس ــازمان مدیری ــس س ریی
ابتــدای ســال تــا ۲۰ آبــان، ۸ هــزار و ۱۵۷ نفــر در آرامســتان های 

ــد. ــن شــده ان ــی )ع( دف بهشــت ســکینه )س( و بهشــت عل

ــال  ــای س ــداد فوتی ه ــه تع ــاره ب ــا اش ــژاد ب ــودی ن ــد محم محم
جــاری اظهــار کــرد: از اول فروردیــن تــا ۲۰ آبــان مــاه در مجمــوع 
۸ هــزار و ۱۵۷ نفــر در آرامســتان های بهشــت ســکینه )س( و 
بهشــت علــی )ع( کــه زیــر مجموعــه شــهرداری کــرج اســت دفــن 

شــده انــد.
وی ادامــه داد: از ایــن تعــداد ۴هــزارو ۴۷۱ نفــر مــرد، ۲ هــزارو ۷۴۶ 

مــورد زن و ۹۴۰ مــورد نــوزاد بــوده  اســت.
ــل  ــان در داخ ــن متوفی ــورد از ای ــزارو ۹۴۹ م ــح داد: ۵ه وی توضی
آرامســتان های کــرج، ۲۷۴ مــورد در ســایر آرامســتان های البــرز و 

هــزارو ۹۳۴ نفــر هــم در ســایر شــهرها دفــن شــده اند.

وی بــا اشــاره بــا اینکــه آرامســتان بهشــت ســکینه )س( ۴۲ قطعــه 
ــتان  ــن آرامس ــر در ای ــا ۳۵ نف ــن ۳۰ ت ــه بی ــه داد: روزان دارد، ادام

ــوند. ــن می ش دف

وی در پاســخ بــه قیمــت قبــر در آرامســتان بهشــت ســکینه )س( 
ــر در  ــت قب ــال، قیم ــدی امس ــش ۱۵ درص ــا افزای ــح داد: ب توضی
ــا حــدود  قطعــات مختلــف از یــک میلیــون و ۸۰۰ هــزار تومــان ت

ــان اســت. ــون توم ۲۳ میلی
ــه  ــه ب ــی ک ــی بضاعت ــراد ب ــه از اف ــرد: البت ــد ک ــن مســئول تاکی ای
عنــوان مثــال از کمیتــه امــداد معرفــی می شــوند هیــچ هزینــه ای 

ــود. ــت نمی ش دریاف
ــا  وی در پاســخ بــه اینکــه آیــا در کــرج ماننــد برخــی از شــهرها ب
پدیــده دلالــی قبــر بــا قیمت هــای نجومــی از طــرف برخــی افــراد 
مواجــه هســتیم، گفــت: فــروش قبــر مکــروح اســت و فــردی کــه 
قبــری را خریــده صرفــا مجــاز اســت کــه آن را بــه وابســتگان درجــه 

ــه  ــد آن را ب ــوان نمی توان ــچ عن ــه هی ــد و ب ــذار کن ــود واگ ــک خ ی
نفــر دیگــری بفروشــد.

محمــودی نــژاد در بخــش دیگــری از صحبت هــای خــود بــا اشــاره 
بــه مشــکل جــدی کمبــود آب در آرامســتان بهشــت ســکینه)س( 
توضیــح داد: متاســفانه بــا مشــکل جــدی کمبــود آب بــرای آبیــاری 
ــات  ــم مکاتب ــی رغ ــتیم و عل ــه هس ــه مواج ــبز مجموع ــای س فض

ــت انشــعاب نشــده ایم. ــه دریاف ــق ب ــه، موف صــورت گرفت

رییــس ســازمان مدیریــت آرامســتان های شــهرداری کــرج گفــت: 
ــای  ــاری فض ــرای آبی ــه ب ــق دهگان ــوان مناط ــر از ت ــال حاض در ح

ــم. ــتفاده می کنی ــبز اس س
محمــودی نــژاد در پاســخ بــه اینکــه آیــا طــرح تامیــن ۲۰ درصــد 
از بــرق ایــن مجموعــه از طریــق پنــل خورشــیدی اجرایــی شــده، 
گفــت: قــرار بــود ۲۰ درصــد بــرق آرامســتان بــا پنــل خورشــیدی 
تامیــن شــود، مکاتباتــی در ایــن خصــوص صــورت گرفتــه و 

ــود.  ــی ش ــه زودی اجرای ــم ب امیدواری

با توزیع سه هزار تن آسفالت تردد زائران اهل قبور در 
آرامستان بهشت سکینه)س( تسهیل می شود

رئیــس ســازمان مدیریــت آرامســتان های شــهرداری کــرج از 
ــر  ــم و بهســازی معاب ــن آســفالت جهــت ترمی ــع ســه هــزار ت توزی

ــر داد. ــکینه )س( خب ــت س بهش
ــا  ــا اعــلام ایــن مطلــب اظهــار داشــت: ب ــژاد ب محمــد محمــودی ن
هــدف تســهیل در عبــور و مــرور شــهروندان و تــردد آســان زائــران 
اهــل قبــور در معابــر و میادیــن آرامســتان بهشــت ســکینه)س(، از 
ســوی معاونــت فنــی عمرانــی ســازمان طــرح آســفالت معابــر ایــن 

مجموعــه از چنــد روز گذشــته آغــاز شــده اســت.

وی افــزود: در راســتای اجــرای ایــن طــرح، طبــق پیــش بینی هــای 
صــورت گرفتــه قــرار اســت کــه ســه هــزار تــن آســفالت خریــداری 
شــود کــه تاکنــون از ایــن میــزان ۸۵۰ تــن خریــداری و در معابــر و 

خیابان هــای بهشــت ســکینه)س( اســتفاده شــده اســت.

ــکینه)س(،  ــت س ــی بهش ــی غرب ــه داد: خروج ــئول ادام ــن مس ای
معابــر منتهــی بــه بــاغ بهشــت، خیابــان جنوبــی مجــاور قطعــه ۴۲ 
از جملــه معابــری هســتند کــه هــم اکنــون در حــال انجــام آســفالت 

و بهســازی هســتند.
محمــودی نــژاد یــادآور شــد: طبــق پیــش بینی هــای انجــام شــده، 
ــع از  ــزار مترمرب ــوع ۱۱ ه ــرح در مجم ــن ط ــرای ای ــان اج ــا پای ت
معابــر ســازمان مدیریــت آرامســتان هــای شــهرداری کــرج آســفالت 

خواهــد شــد.

رییس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج:
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رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر گفت: ظاهرا برخی اعضای شورای شهر فقط 
نماینده محل زندگی خود هستند و اقدامات آن ها صرفا حول محیطی انجام می شود که در آن رفت و 

آمد دارند.
نهمین جلسه رسمی شورای شهر کرج طی  و  از دستور هفتاد  پیش  نطق  در  اعتصامی  مرتضی  سید 
تذکری به مدیریت شهری اظهارداشت: طبق شواهد به نظر می رسد اقداماتی در شهر صورت می گیرد که 
زیبنده شورای ششم نیست؛ ظاهرا برخی اعضای شورای شهر فقط نماینده محل زندگی خود هستند و 

اقدامات آن ها صرفا حول محیطی انجام می شود که در آن رفت و آمد دارند.
رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر افزود: از همین تریبون ابتدا به خود، همکاران و سپس 
به مدیریت شهری هشدار می دهم همان گونه که با شعار عدالت بالا آمدیم و بسیاری از مبانی اسلامی ما نیز 

مؤید این موضوع است، از اقداماتی که مشخصات تبعیض و اصراف در آن مشهود است جدا خودداری کنید.
اعتصامی تصریح کرد: در برخی مناطق از سطح شهر مشاهده شده که در حالی آسفالت مجدد در آن 

منطقه انجام شده که نیازی به روکش آسفالت نبوده است.
وی با بیان اینکه عدالت را رعایت نکردیم و هم به نظر و تصمیم شورا اهانت کرده ایم، خاطرنشان کرد: 
معنی ندارد که خودمان از تصمیمات خودمان عدول کنیم اینجاست که هم عدالت را رعایت نکردیم و 

هم به نظر و تصمیم شورا اهانت کرده ایم.
اعتصامی تاکید کرد: آقای شهردار، هر مدیری که خارج از سیاست های ابلاغی تعیین شده تغییراتی حتی 

جزئی با نظر لابی های غیررسمی انجام می دهد قطعا شایسته تذکر است.
اسلامی شهر کرج عنوان کرد: سال گذشته در کمیسیون  نظارت و حقوقی شورای  رئیس کمیسیون 
اولویت های روکش آسفالت در مناطق ۱۰ گانه شهرداری کرج مشخص و اعلام شد و به نظر  عمران 
این  با خاطیان  لذا خواستاربرخورد جدی  به تصمیمات شوراست؛  اقدامات، بی احترامی  این  می رسد 

امر هستم تا مردم مزه شیرینی این برخورد را بچشند که سال هاست به خاطر یک معبر استاندارد در 
مضیقه هستند.

ضرورت تزریق اعتبارات ملی برای تکمیل بزرگراه شمالی و قطار شهری کرج 

رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر کرج گفت: وظایف بعضی از سازمان ها با بزرگتر 
شدن ساختار بهبود نمی یابد.

 سیدمرتضی اعتصامی در کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر درخصوص تفکیک سازمان های 
شهرداری و ماده ۵۴ و ۸۴  ابلاغی وزارت کشور، اظهار داشت: باید ابتدا فلسفه تشکیل سازمان ها وسپس 
تفکیک و یا ادغام  را کاملًا مورد تأمل قرار دهیم؛ سازمان های وابسته شهرداری در چارچوب شهرداری ها 
جهت افزایش چابکی، بهینه سازی و درآمدزایی افزایش توان شهرداری در رقابت عملیاتی شهرداری ها 
تأسیس شده اند و نیازمند زیرساخت های قانونی لازم برای ایفای مؤثر نقش محوله هستند که به نظر 

می رسد سازمان هایی که در چارچوب ماده ۵۴ تأسیس شده اند فاقد چنین شرایطی هستند.
اعتصامی در خصوص نحوه مدیریت سازمان های وابسته به شهرداری در چارچوب مواد ۵۴ و ۸۴ قانون 
شهرداری ها بیان کرد: باید بانگاه ریشه ای به این موضوع از طریق وزارت کشور آن را پیگیری کرده و با 
ارائه گزارش و سوابق موجود لایحه ای تنظیم کنیم و بدون هیچگونه عجله ای تجارب بقیه شهرداری ها 

را نیز رصد کنیم.
رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر کرج در بخش دیگری از سخنانش به تامین مالی 
دو پروژه بزرگ و ملی کلانشهر کرج اشاره کرد و گفت: پروژه بزرگراه شمالی و قطارشهری دو ابر پروژه 
ملی هستند که برای تکمیل آن نیازمند اعتبارات ملی و مشارکت دولت هستیم که آن نیز در گرو تبدیل 

بعضی از سازمان ها به شرکت می باشد.

نماینده تمام محلات شهر باشیم

/ مدیریت شهری با مدیران خاطی برخورد جدی کند

 شهباز 
محمودی

اثر  سه  ملی  ثبت  از  البرز  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  اداره  میراث فرهنگی  معاون 
طبیعی در البرز خبر داد.

روستای  و  ساوجبلاغ  در  کهنسال  چنار  درخت  سه  شامل  طبیعی  آثار  این  افزود:  محمودی  شهباز   
سیاه کلاهان کرج است.

به گفته معاون میراث فرهنگی این اداره کل دو درخت کهنسال چنار واقع در مسجد امیرالمومنین در 
روستای شلمزار ساوجبلاغ به ثبت ملی رسید. این دو درخت بین ۴۰۰ تا ۵۰۰ سال قدمت دارند.

با یکدیگر در قالب یک پرونده  محمودی ادامه داد: پرونده این دو درخت به دلیل همپوشانی داشتن 
مطرح شد. قطر درخت اول  ۲۵۵ و دومی ۲۴۲ سانتی متر و در کل وسعت تاج آن ها ۴۳۸ متر مربع است.

او با بیان اینکه ثبت ملی این درختان کهنسال به دهیار و شورای روستا ابلاغ شد، اظهار کرد: به این 
صورت برای حفظ و نگهداری آن همیاری بیشتری صورت می گیرد. از طرف ما نیز پیشنهادات برای 

چگونگی محافظت از این درخت ها داده می شود تا خطری متوجه آن ها نباشد.

معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز اضافه کرد: درخت دیگر، 
چنار کهنسال روستای سیاه کلاهان در قسمت شمالی گوهردشت است که این درخت نیز در کنار مسجد 
سیاه کلاهان واقع شده و مردم اعتقاد معنوی خاصی به درخت دارند و دخیل هایی به آن بسته شده است.

محمودی ادامه داد: این درخت از چشمه بهرام بک آبیاری می شود و قدمتی بین ۳۵۰ تا ۴۰۰ سال دارد. 
وسعت تاج آن نیز  ۱۷۰ متر مربع ارزیابی شده است.

به گفته او ارتفاع این درخت ۲۰ متر، قطر کلی ۱۰۴۴ سانتی متر و قطر برابر سینه بزرگترین تنه فرعی 
هم ۲۰۰ سانتی متر است.

محمودی با اشاره به اینکه با همکاری اهالی و شورای روستا و دهیار، اقدامات حفاظتی برای درخت 
انجام شده، تصریح کرد: دهیاری همکاری خوبی برای حفظ و نگاهداشت این درخت دارد. در واقع وقتی 
یک اثر ثبت ملی می شود همکاری تمام ادارات برای حفاظت از آن بیشتر می شود و در نهایت می تواند 

موجب حفظ بهتر آن اثر باشد.

چنارهای ۴۰۰ ساله البرز ثبت ملی شدند

معاون میراث فرهنگی 
اداره کل ، گردشگری 
و صنایع دستی البرز

سید مرتضی 
اعتصامی

رئیس کمیسیون نظارت
 و حقوقی شورای 
اسلامی شهر
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کرج ما  

دفتر  در  حضور  با  کرج  شهر  شورای  اعضای  و  شهردار 
نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج با حضرت 

آیت الله حسینی همدانی دیدار و گفتگو کردند.

آیت الله حسینی همدانی در این دیدار با تأکید بر اینکه با انتخاب 
را  جدیدی  روش  و  جریان  باید  شهرداری  و  شورا  جدید،  شهردار 
یک  با  باید  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  گفت:  کند،  دنبال 
شهر  در  خود  عملکرد  و  منش  در  اساسی  دگرگونی  تحولی،  نگاه 

بزند. رقم 
وی در ادامه با تأکید بر لزوم توجه به نگاه تحولی در امور شهری، 
سامان  نابه  نیز  امور  برخی  در  هم اکنون  که  شهر  وضعیت  گفت: 

است باید اصلاح شود.

است،  استان   ۱۳ مواصلاتی  راه  البرز  اینکه  بابیان  کرج  امام جمعه 
گردشگری  جاذبه ها  با  زیبا  عبوری  شهر  یک  می تواند  البرز  گفت: 

باشد.
آیت الله حسینی همدانی در ادامه با تأکید بر لزوم توجه به ورودی 
جاذبه های  معرفی  ضمن  باید  گفت:  البرز،  استان  و  کرج  شهر 
که  کرد  فراهم  را  شرایطی  کرج،  شهر  گردشگری  و  تفریحی 
دیدنی  جاذبه های  از  و  داشته  در شهر  عبوری، حضوری  مسافرین 

کنند. استفاده 
شهر  اسلامی  شورای  اعضای  به  تذکری  در  دیگری  بخش  در  وی 
کرج، گفت: خودخواهی و کاسب کارانه بودن را کنار بگذارید چراکه 
امیال و خواسته های  به  ارزشی در مسئولیت ها  و  انقلابی  نیروهای 
شخصی توجهی ندارند و به دنبال خدمت بیشتر به مردم هستند.

به  توجه  لزوم  بر  تأکید  با  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
مدیریت منابع و درآمد پایدار در شهرداری ها، گفت: اگر شهرداری 
پایدار  منابع  ایجاد  سمت  به  باید  کند  شهر  به  خدمتی  می خواهد 

پیش رود.

توجه  لزوم  بر  تأکید  با  دیگری  بخش  در  همدانی  آیت الله حسینی 
ایجاد زیرساخت ها  باید رسیدگی و  به مناطق محروم، عنوان کرد: 

در مناطق محروم در اولویت قرار گیرد.

وی با تأکید بر لزوم افزایش فضاهای ورزشی و فرهنگی، گفت: به 
مراکز فرهنگی اهمیت بسیار دهید؛ چراکه این مراکز، محل ترویج 
و توسعه محتواهای دین، عقیدتی، تبیینی و مدیریت شهری است.

با  دیگری  بخش  در  البرز  استان  عمومی  فرهنگ  شورای  رئیس 
تأکید بر پرهیز شورا از دخالت در انتصابات، گفت: شورای اسلامی 
شهر معین شهردار است و باید به او مشورت دهد و در چهارچوب 

امثال ذلک  و  استیضاح  سؤال،  همچون  خود  اختیارات  از  قانون 
استفاده کند اما حق دخالت در انتصابات را ندارد.

این موضوع  از  انتقاد  با  آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری 
گفت:  شده اند،  شهرداری  شوراهای  به  تبدیل  شهر  شوراهای  که 
شوراها باید مستقلًا به وظایف تعریف شده خود در قانون بپردازند.

اسلامی  شورای  دوره  ششمین  داشت:  بیان  دیگری  بخش  در  وی 
باید کار و  انقلابی می داند و معرفی می کند  را  شهر کرج که خود 

مدیریتش نیز انقلابی باشد و شهردار آن نیز این گونه عمل کند.
نماینده رهبر معظم انقلاب اسلامی در استان البرز در ادامه خطاب 
به اعضای شورای اسلامی و شهردار کرج، گفت: اگر همین امروز به 

داد مشکلات کرج برسید بهتر از آن است که فردا به آن برسید.
مردم داری  اینکه  بابیان  خاتمه  در  همدانی  حسینی  آیت الله 
و  امانت داری  گفت:  کنید،  فراهم  را  مردم  آسان  دسترسی  و 
مهم ترین  از  چراکه  دهید  قرار  خود  العین  نصب  را  درست کاری 

کارهاست.

پور  قاسم  علی  آقایان  جناب  دیدار  این  ابتدای  در  است  گفتنی 
به  کرج  کیانی شهردار کلان شهر  مهرداد  و  اسلامی  رئیس شورای 

ارائه گزارش فعالیت ها و تشریح برنامه های پیش رو پرداختند.

دیدار آیت الله حسینی همدانی با اعضای شورای اسلامی و شهردار جدید کلان شهرکرج:

اگر همین امروز به داد مشکلات کرج برسید بهتر از آن است که فردا به آن برسید


